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Plaats: Aan de Brug (Smelezaal) 

Aanwezig: Bestuur DCA en 11 gasten. 

Afgemeld: Sjaak Sluiters (Synthese) en Peter van Berlo (oud bestuurslid) 

1: Opening : 
Voorzitter Jac Thijssen opent de vergadering met speciaal welkom aan Hanneke Wijnen (gem.  Horst a/d Maas) en 
Mark Schapendonk (procesbegeleider Laefhoes) 
 
2: Jaarverslag 2016: 
Het jaarverslag 2016 wordt verspreid en de agenda van de vergadering wordt doorgenomen. 
 
3: Toelichting werkgroepen: 
Dorpsdag voorziening (DDV) draait goed, voldoende bezoekers, op dinsdag mogen het er wat meer zijn. 
Ze werken met 8 vrijwilligers. Gerd Hendrix is in januari gestopt als bestuurslid en zij heeft het afgelopen jaar veel 
gedaan voor de DDV. Een eigen ruimte bij Aan de Brug is erg belangrijk voor DDV. Hierover zijn al gesprekken geweest, 
maar de mogelijkheden zijn mede afhankelijk van de financiën ( subsidie gemeente en bijdrage bezoekers). 
 
Vervoer in America (VIA) draait ook goed, zij hebben 16 vrijwilligers, waarvan 10 man vast. 
Ze hebben 100 tot 130 ritten per maand. Ze vergaderen 2 keer per jaar met alle vrijwilligers. 
Het pilotproject van Provincie Limburg is afgelopen, maar de provincie heeft een nieuwe subsidie voor 5 jaar 
toegezegd. Alle chauffeurs hebben een herkeuring gehad. Er is een promotiefilm gemaakt voor de Prov. Limburg. 
De DCA is de rechtspersoon voor VIA. De rittenstaten gaan naar penningmeester Ger van Ginkel en hij maakt het geld 
over aan de chauffeurs. Er is een financiële buffer opgebouwd voor onvoorziene kosten die niet door de verzekering 
gedekt worden. De ondersteuning door DCA is heel goed, vooral op financieel gebied en bij subsidieaanvragen. 
Vervoer om boodschappen te doen is geen probleem. 
 
Koersbal draait ook goed. Het aantal deelnemers (36) is eigenlijk wat te laag, zouden er 40 moeten zijn om het 
kostendekkend te krijgen. Er is nog een financiële buffer waardoor het nog zo door kan gaan. 
 
AED cursus draait ook goed. Er zijn 33 personen die de cursus volgen. In mei/juni zijn er weer nieuwe cursussen. 
Als de persoon op een beschikbaarheidlijst wil komen (AED alert) worden de kosten door de gemeente betaald. 
Anders is het voor eigen rekening. 
 
Eetpunt en computerclub zijn vanaf 1 januari onder DCA gekomen. 
 
4: Financiële stand van zaken: 
Een coöperatie is een organisatie zonder winstoogmerk, in principe moet elke activiteit financieel in balans zijn. 
De algemene kosten moeten we naar rato onder de activiteiten verdelen. 
Kasstroom overzicht 2016 per activiteit doorgenomen. 
DCA is vennootschapsbelasting verschuldigd. 
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5: Plannen 2017: 
Voortzetting VIA – zeker tot 2021. 
Voortzetting DDV – uitwerken toekomstvisie. 
Voortzetting koersbal, AED cursus, eetpunt en computerclub. 
Werving/ontwikkeling van nieuwe activiteiten. 
Samenwerking met overige organisaties.  
Subsidie/fondswerving. 
Organisatievorm bekijken. Is een coöperatie nog wel de beste vorm ? 
 
6: Aanvulling bestuursleden vanuit werkgroepen: 
Omdat het bestuur van DCA momenteel slechts uit 3 personen bestaat,  zijn we zeer dringend op zoek naar aanvulling 
voor het bestuur. 
Marco Hesp wil graag een uitnodiging ontvangen voor de volgende vergadering.  
We zullen de contactpersonen uitnodigen,  en vragen mee te vergaderen. 
 
7: Rondvraag: 
Jac Thijssen meld dat er op 22 mei een overleg is van diverse organisaties binnen America en dat daar ook besproken 
kan worden welke organisatievorm het beste is. 
 
8: Sluiting: 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor de inbreng en sluit de vergadering. 
 
 
 
 
 
Jac Keijsers 
Secretaris DCA 
 
 
 


